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SDG 11.2.5  

Contribute to local arts, in terms of number of annual public performances of university choirs, 
theatre groups, orchestras etc., either ad-hoc or as part of an ongoing programme  

Item 1. Public performances of university club (32 performances) 
https://asx.yuntech.edu.tw/index.php/2020-02-26-09-23-21/item/574-2021-09-16-07-30-07 
YunTech has a number of public performances, including those held by the university and student 
clubs, such as the Music Club, the National Music Club, the Drama Club, the Choir. These 
performances are free access or with very low cost to students and the public. 
In terms of number of annual public performances, there were 32 performances in 2022, as showed 
below.  

Item 1 Evidence 

• 2022 Academic Year Public Performances of Student Clubs  
Starting 

Date 
Ending 
Date 

Name of Student 
Clubs 

Name of 
Activity 

2021/10/04 2021/10/04 吉他社 吉他社 2021迎新音樂會-吉速列車 

2021/10/06 2021/10/08 競技啦啦社 第十二屆競技啦啦社 社團博覽會表演-【幕落幕

起 啦力無盡】 

2021/10/12 2021/10/12 熾舞社 熾舞社期初成發-火堯乾 

2021/10/14 2021/10/14 管樂社 響不到吧 

2021/11/24 2021/11/24 吉他社 校慶音樂會-弦外織音 

2021/11/25 2021/11/25 熾舞社 熾舞社社慶成果舞展-討焰 

2021/11/26 2021/11/26 熱門舞蹈社/Funk

舞蹈社 

第 31屆校慶系列活動 兩社聯合舞展-「口罩甘

舞掛」 

2021/11/27 2021/11/27 競技啦啦社 第十二屆競技啦啦社 110學年度校慶表演-【領

舞倍卷啦】 

2021/12/22 2021/12/22 鋼琴社 期末社大暨聖誕晚會「剩下的交給你了」 

2021/12/23 2021/12/23 FUNK舞蹈社 國立雲林科技大學三校聯合晚會 

2021/12/23 2021/12/23 雲大合唱團 第 23屆合唱團 沒有聖誕老人，但有單身老人 

2021/12/23 2021/12/23 管樂社 月昇響起 

2021/12/23 2021/12/23 熱門舞蹈社 三校聯合聖誕晚會 

2021/12/23 2021/12/23 熾舞社 三校聖誕晚會 

2021/12/23 2021/12/23 競技啦啦社 三校聯合聖誕晚會 

https://asx.yuntech.edu.tw/index.php/2020-02-26-09-23-21/item/574-2021-09-16-07-30-07
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2021/12/28 2021/12/28 熱門音樂社 熱音社期末成果發表會 

2021/12/29 2021/12/29 鋼琴社 第十四屆雲科鋼琴社上學期期末音樂會-

【Sirius】 

2021/12/29 2021/12/29 戲劇社 戲劇社廣播劇成果發表 

2022/02/14 2022/02/14 管樂社 冬．漸響 

2022/03/28 2022/03/28 雲大合唱團 第 23屆合唱團期初音樂會 聲聲不息 

2022/03/31 2022/03/31 鋼琴社 鋼琴社下學期音樂會 SAKURA 

2022/04/26 2022/04/26 熱門音樂社 熱音社期中成果發表會 

2022/04/27 2022/04/27 嘻哈研究社 雲虎堂-雲從龍 風從虎 龍爭虎鬥 

2022/05/13 2022/05/13 熱門舞蹈社 國立雲林科技大學 熱門舞蹈社 第二十一屆成果

發表-【DAN頭毛】 

2022/05/19 2022/05/19 吉他社 小陽台音樂會 

2022/05/26 2022/05/26 熾舞社 熾舞社期末成果發表-舞焰台灣 

2022/05/30 2022/05/30 國樂社 國樂社期中音樂會 

2022/06/07 2022/06/07 吉他社 雲科大三十一屆吉他社大型成發-《好吉樂》

Good Time 

2022/06/07 2022/06/07 管樂社 青色比翼鳥 

2022/06/08 2022/06/08 鋼琴社 國立雲林科技大學第十四屆鋼琴社下學期期末音

樂會『那一晚，燦爛』 

2022/06/09 2022/06/09 熱門音樂社 熱音社期末成果發表會 

2022/06/09 2022/06/09 熾舞社 炎上歌廳秀_熾舞社期末畢業成果發表 

2022/06/11 2022/06/11 管樂社 不響就業 

2022/06/11 2022/06/11 戲劇社 「灰不是姑娘」期末舞台劇成果發表 
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Item 2. YunTay Performance Hall had 3 free performance 
https://www.yuntayhall.com/  

https://www.yuntayhall.com/current 

In order to make up for the lack of a national class theater in Yunlin County, provide a superior 
performance environment for the performing arts team, and meet the needs of audience and 
performing activities, YunTech proposed to the Fengtai Cultural Education Foundation with the plan 
to upgrade the YunTech Auditorium Performance Hall to a national class one. In the end of 2021, 

https://www.yuntayhall.com/
https://www.yuntayhall.com/current
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Yunlin County will have a high class performance hall at YunTech, name Yuntai Performance Hall.  
The school has also established the YunTay Operations and Promotion Committee, providing 
excellent service quality for exhibition events. In addition to enhancing the cultural atmosphere on 
campus and in the community through the promotion of student club exhibition activities, the 
committee has formulated the "YunTech YunTay Performance Hall Venue Borrowing and 
Management Guidelines" to effectively utilize the facilities of the performance hall and promote the 
development of performing arts activities. 
2022 YunTay's External Performance Events Schedule 

Date Name Paid/Free 

2022/10/15 YunTay Outdoor Light and Music Concert free 

2022/11/04 Homeland Love Songs, Taiwanese Melodies free 

2022/11/19-2022/11/20 Eternal Universe - Huang Wenyao Puppetry and 
Audiovisual Retrospective Exhibition 

free 

2022/12/10 Magic Grandma Stage Play paid 

 

Item 2 Evidence 
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